
Geannoteerde Agenda WEN Bestuurlijke Klankbordgroep 

Datum: 27 januari 2021 

Genodigde:  

- Mevr. S. Poepjes, Provincie Fryslân 

- Mevr.  LTO Noord  

- Dhr. A. Postma, Gemeente Opsterland 

- Dhr. R. Jonkman, Gemeente Opsterland 

- Dhr. , Gasunie 

- Mevr.  Liander 

- Dhr. , WEN 

- Dhr. , WEN 

- Dhr.  WEN 

- Dhr. , Provincie Fryslân 

- schuift aan vanwege groen gas/mestvergisting vragen 

Voorzitter: Mevr. Poepjes 

Secretaris: Dhr. 

Voorgestelde agenda: 

1. Welkom. 
2. Vaststellen agenda en mededelingen. 
3. Voorstellen nieuwe leden/aanwezigen. 
4. Vaststellen verslag vorige vergadering en actiepunten. 
5. Stand van zaken projecten. Zie bijlage 

a. Besparen 
b. Groengas 

i. Update Statenmotie rond landelijke routekaart groengas 
ii. Terugkoppeling/presentatie provinciaal overleg rond lobbyroute voor 

monomestvergisting/groengas? 
c. Zonneweide 

Ze hebben een SDE-aanvraag gedaan. Maar kunnen ze dit park wel op het net 
aansluiten gezien de mail van Tennet/Liander? 

d. PAW-samenwerkingsovereenkomst WEN/Gemeente. Bijlage volgt nog. 
6. WEN-projectplanning/budget/funding 2021. 

Wij hebben in 2019 Garyp een bijdrage van 200k gegeven als cofinanciering van een aantal 
activiteiten (proces en woningen die buiten PAW vielen maar wel bij dorp horen) mee te 
nemen. (WEN) weet dit en heeft in verleden aangegeven dat WEN ook graag 
een provinciale bijdrage wil. ECHTER: de situatie met Garyp is anders. Inmiddels heeft BZK 
proceskosten onderdeel gemaakt van PAW. Dus dit speelt in Wijnjewoude niet of veel 
minder. Wij hebben afgelopen jaren steeds bijgedragen aan het voortraject. Dat hebben we 
bij Garyp dan weer niet gedaan. Dienstadvies is om terughoudend te zijn als er gevraagd 
wordt om cofinanciering op de PAW.   

7. Rondvraag. 
8. Sluiting 

 
Bijlage: 

- Bestuurlijke update 
- Samenwerkingsovereenkomst (concept) 



 
Actiepunten van de vorige vergadering: 

- Mevr. Poepjes: Terugkoppeling bespreken netcongestie problematiek rond Wijnjewoude met 
Liander in het provinciaal kwartaal overleg. 

- De mail bij de stukken geeft een exacte weergave van hoe de situatie is. Ook vanuit onze rol 
als aandeelhouder van Liander hebben wij hier geen/amper invloed op. Dit speelt helaas op 
veel meer plekken in de provincie en in Nederland.  

- Dhr. Postma: Rond thema Leefbaarheid bespreekt dhr. Postma de situatie met burgemeester 
van Selm. 

- Dhr. : Rond de Friese proeftuinen maakt dhr. een kort overzicht wat er 
bottom-up gebeurt in de provincie Fryslân. 

- We hebben een flyer n.a.v. het gesprek met DG Kuipers gemaakt t.b.v. de lobby bij ministerie 
BZK met daarop de parels van Fryslan. Die kunnen we uiteraard delen. Doel is om de Friese 
aanpak adhv mooie voorbeelden te laten zien. Met het motto. Er gebeurt veel in Fryslan! 

- Mevr. Poepjes en dhr. : Lobbyen voor de Friese PAW aanvragen. 
- Vlak na de vergadering hebben jij de wethouders van SWF, Opsterland en Leeuwarden 

gevraagd om actie te ondernemen richting de kamer. En je hebt zelf gelobbyd bij de Friese 
kamerleden. Deze lobby richtte zich op het door laten gaan van de besluitvorming over PAW-
tweede tender. In de kamer gingen nl geluiden op om dit besluit door te schuiven. De lobby 
is succesvol geweest.  

- : Op de agenda van de volgende vergadering update rond de invulling/opvolging 
Statenmotie rond de landelijke routekaart groengas. 

- licht dit mondeling toe. heeft hierover oa contact met Groen Gas NL 
en LTO. 

- Dhr. : Wat vindt er plaats in Fryslân rond groengas ontwikkelingen? Dit beschrijven in 
een flyer-achtige lay-out.  

- licht toe hoe het onderzoek van de New Energy Coalition (in onze opdracht) de potentie 
van groen gas voor Fryslan en een routekaart er uit ziet. Dit onderzoek kan na afronding 
omgezet worden in een flyer vorm. 

- Intern overleggen binnen de provincie over de 
ontwikkelingen van groengas en monomestvergisting. Hoe kan de provincie samen met LTO 
en anderen op lobbyroute? Presenteren op de volgende klankbordgroep. 

- Zie punten hiervoor. Deze lobby vloeit logischerwijs voort uit het onderzoek.  
- Dhr. Postma en dhr. : Wat is een monomestvergister nu echt? Meervoudige 

waardecreatie? Onderzoeken en een slimme marketing strategie uitwerken rond het goede 
verhaal van monomestvergisting.  

- Dhr. Postma en dhr. Jonkman: De P10 heeft een werkgroep agrarisch opgericht, gericht op 

de ontwikkeling van alternatieven voor boeren en platteland. De P10 ook betrekken in de 

groengas/monomestvergistingslobby. 

- Dhr. : Als PAW niet doorgaat, dan WEN toekomst in 2021? Mogelijk agendapunt voor 

volgende overleg. 

-  




